
 

 

 
 
 
 
About First Eastern Investment Group 
First Eastern is the leading Hong Kong-based investment group pioneering in the field of direct investments in 
China. Founded by Victor Chu in 1988, First Eastern has offices in Hong Kong, Beijing, Shanghai, Dubai, and 
London. First Eastern and its associates have invested into over 100 projects in China covering infrastructure 
projects, light industries, real-estate development and financial services, generating over US$7 billion of total 
investments for these projects.  First Eastern is an investment institution regulated by the Hong Kong 
Securities & Futures Commission.   
 

關於第一東方投資集團 

第一東方是以香港為總部的國際知名投資集團，是中國直接投資領域的先驅。第一東方於 1988 年由諸立力先生

創立，在香港、北京、上海、迪拜和倫敦均有辦事處。第一東方及其聯營公司在中國的投資項目超過 100 個，

帶動總投資額逾 70 億美元，投資範疇遍及基礎建設、輕工業、房地產開發和金融服務等領域。第一東方是一所

由香港證券及期貨事務監察委員會監管的投資機構。 

 
 

 
 
 
Mr. Victor Chu – Chairman of First Eastern Investment Group  
Victor Chu is the Chairman and CEO of First Eastern Investment Group. He is also Chairman of First Eastern 
Investment Bank Limited and FE Securities Limited. Over the last 25 years, Victor Chu has served at various 
times as Director and Council Member of the Hong Kong Stock Exchange, Member of the Hong Kong 
Takeovers and Mergers Panel, Advisory Committee Member of the Securities and Futures Commission, and 
part-time member of Hong Kong Government’s Central Policy Unit. Mr. Chu is currently a Foundation Board 
Member of the World Economic Forum in Geneva and co-chairs the Forum’s International Business Council. 
He is also a Member of the Mayor of London’s International Business Advisory Council and a main board 
director of the Zurich Insurance Group. 
 
Last June, Victor Chu was awarded the 2011 Global Economy Prize (jointly with Harvard Professor Lawrence 
Summers and former European Central Bank President Jean-Claude Trichet) by the Kiel Institute for the 
World Economy. 
 
諸立力先生–第一東方投資集團主席 

諸立力先生是第一東方投資集團董事長兼首席執行官，並為第一東方投資銀行有限公司和 FE 證券有限公司的董

事長。過去的廿五年來，諸立力先生曾出任不同公職，其中包括香港聯合交易所董事和理事會成員、香港收購

及合併委員會委員、證券及期貨事務監察委員會諮詢委員會委員、香港政府中央政策組兼職成員。諸先生目前

是日內瓦世界經濟論壇的基金委員會常務委員和該論壇國際商業委員會的聯席主席，也是倫敦市長國際企業顧

問委員會委員及蘇黎世保險集團的董事局主要成員。 

去年六月，諸先生獲基爾世界經濟研究所頒發 2011 年全球經濟獎，與哈佛大學薩默斯教授及歐洲中

央銀行前行長特里謝共享這項殊榮。 
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